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Op zaterdag 7 oktober jl. is Israël overvallen door een terreuraanslag gepleegd door terreurorganisatie

Hamas. We hebben op (sociale) media de beelden gezien van de gruwelijkheden die deze

terreurorganisatie aangericht heeft; veelal gericht op burgerslachtoffers. De beelden van het geweld tegen

jongeren op een festival, ouderen, vrouwen en kinderen –  waaronder zelfs baby’s –  zullen ons lang bij

blijven. Het door Hamas veroorzaakte leed is onbeschrijfelijk verschrikkelijk en gaat door tot op de dag van

vandaag.

We zagen dat verschillende provincies als steunbetuiging aan deze onschuldige burgerslachtoffers de

Israëlische vlag uithingen, onder meer Flevoland, Noord-Holland en Noord-Brabant. Zuid-Holland maakte

echter een andere keuze, om de Zuid-Hollandse vlag halfstok te hangen. 

Gezien er aan een (interprovinciaal) vlaggenprotocol wordt gewerkt, lijkt het ons goed om terug te blikken

over hoe de steunbetuiging is overgekomen en wat eventueel in de toekomst beter kan.

1. Zuid-Holland heeft de Zuid-Hollandse vlag halfstok gehangen. Voor de ontvangers van de

steunbetuiging is dit mogelijk een stuk minder duidelijk of zelfs onherkenbaar als steunbetuiging.

Herkent GS dit beeld? 

Antwoord 

Naar aanleiding van de situatie in het Midden-Oosten hebben wij ervoor gekozen de Zuid-Hollandse vlag

halfstok te hangen. Op deze manier wilden we uiting geven aan ons medeleven met alle slachtoffers die

gevallen zijn. Het hijsen van een provinciale vlag halfstok is een gekende uiting van steunbetuiging. We

kozen eerder dit jaar ook voor deze uiting van steun en medeleven toen Marokko werd getroffen door een

aardbeving.

2. Denkt GS dat het voor passanten van het provinciehuis helder was waarom de Zuid-Hollandse vlag

halfstok hing? Waarom wel/niet? 

Antwoord

Op deze vraag is lastig een eenduidig antwoord te geven. We weten niet of dit voor(alle) passanten

duidelijk was. 
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3. Op de sociale media heeft Zuid-Holland geen aandacht gegeven aan deze steunbetuiging. Hoe kijkt

GS hierop terug? 

Antwoord

We hebben ervoor gekozen om onze vorm van steunbetuiging toe te lichten in een openbare brief aan de

Staten. Daarin hebben we toegelicht hoe de provincie deze week de vlag zou voeren. 

Naar aanleiding van deze Statenvragen is het goed om via de sociale media kanalen van de provincie te

laten weten dat het vlaggenprotocol op de website van de provincie te raadplegen is. Voor verdere

uitingen op sociale media wat betreft de wijze van vlaggen, verwijzen wij naar het protocol. Dit zal

separaat met een GS brief naar u worden toegestuurd.  

4. Wel heeft GS een persbericht verspreid over de steunbetuiging. Is GS tevreden over hoe dit is

opgepakt? 

Antwoord

Wij hebben geen persbericht verspreid over onze manier van steunbetuiging. 

5. Welke punten neemt de vertegenwoordiging van Zuid-Holland mee naar het overleg voor het

interprovinciaal vlaggenprotocol? 

Antwoord

Voor zover wij weten, is er geen interprovinciaal overleg over het vlaggenprotocol gepland.

6. Wordt communicatie over steunbetuigingen in de toekomst interprovinciaal opgepakt? Zo nee, wat

gaat de provincie in het vervolg anders doen dan in week 41 van 2023? 

Antwoord

Zoals bij vraag vijf gedeeld, zijn er bij het IPO geen initiatieven bekend om tot een interprovinciaal protocol

te komen. Nu is het zo dat elke provincie haar eigen afweging maakt en wij bijgevoegd vlaggenprotocol

zullen hanteren. 
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